
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief PlusTeam mei 2025 hebben wij de volgende 
vragen aan het College. 

 

1. In hoeverre is het beëindigen van de Gemeenschappelijke Regeling PlusTeam in lijn 
met het juist oprichten van een Gemeenschappelijke Regeling voor samenwerking 
10 voor de Jeugd, hetgeen wettelijk bepaald is. 

2. Wordt de samenwerking met Geldrop-Mierlo voor PlusTeam omgezet naar een 
Dienstverleningsovereenkomst (DVO)? 

3. Hoe wordt de Raad dan in positie gebracht.  

Met vriendelijke groet, 

Janpeter Hazelaar 

PvdA Waalre 

 


